
Protokół Nr 4/2022

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

z dnia: 05 grudnia 2022 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.

5. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 - 
2029.

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Masłów na 2023 rok.

7. Sprawy inne.

8. Zakończenie obrad.

W dniu 05 grudnia 2022 r, o godz. 14:00 rozpoczęło się wspólne posiedzenie komisji:

- Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego,

- Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy

- Komisji do spraw Inwestycji,

- Komisji Budżetu i Finansów,

- Komisji Ochrony Środowiska

W obradach uczestniczyli: Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów, Zbigniew Zagdański – Sekretarz 

Gminy Masłów, Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Monika Dolezińska-Włodarczyk 

Wicewójt Gminy Masłów, Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa

Ad.1. Otwarcie posiedzenia.

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył  Mateusz Fąfara - Przewodniczący Komisji, 

posiedzenie odbyło się w trybie hybrydowym (stacjonarno -zdalnym)

Ad. 2. Stwierdzenie Quorum.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  Publicznego  potwierdził,

że w  dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy czterech radnych – 100% składu komisji, jest podstawa 

do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu (wydruk z systemu e-sesja).



 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty bez uwag.

- „za przyjęciem porządku obrad” – 4 głosy

- „przeciw” – 0 – głosów,

- „wstrzymujących się” – 0 głosów

 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego poinformował, że nie wpłynął 

żaden wniosek dotyczący treści zawartych w Protokole Nr 3/2022

Głosowanie:

-  „za”  przyjęciem  Protokołu  Nr  3/2022  z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa

  i Porządku Publicznego – 4 głosy.

- „wstrzymujących się” – 0 głosów,

- „przeciw” – 0 głosów

Protokół z poprzedniej komisji został przyjęty bez uwag.

Ad. 5. 

Uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023-2029 radni 

otrzymali w materiałach, mieli możliwość zapoznania się z dokumentem.

Skarbnik Robert Szechnicki wyjaśnił, że okres obowiązywania WPF wynika z tego, że na 2029 rok 

zaplanowana jest spłata zobowiązań i kredytów, wyjaśnił, że gmina spełnia wszystkie wskaźniki 

finansowe oceniające prawidłowość finansów oraz omówił dokument.

W głosowaniu:

3 - głosy - „za”

0 - głosów -”przeciw”,

1 – głos -”wstrzymujący się”

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 (Uchwała nr 6/2022)

Ad. 6. 

Projekt projekt budżetu Gminy Masłów na 2023 rok omówił w zakresie przewidywanych inwestycji 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato,  w zakresie dotacji i pozostałych informacji Skarbnik Robert 

Szechnicki. 



W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Piotr Zegadło, Zenon Pedrycz, Andrzej Kułak, 

Ryszard Szymczuch, Andrzej Pedrycz, Wojciech Haba, Ryszard Filipowicz, Małgorzata Kozubek, 

Stanisław Doleziński, Janusz Obara.

Wymownym akcentem dyskusji  było  niezadowolenie  radnego Ryszarda  Szymczucha,  który  źle 

ocenił  projekt budżetu na przyszły rok,  uważa że dla jego sołectwa nie wiele  się robi,  że jego 

wnioski budżetowe nie zostały uwzględnione.

Wójt oraz pozostali radni, nie podzielili zdania radnego w tym zakresie, oceniając budżet na 2023 

jako  realny,  uwzględniający  inflację,  podwyżki  wynagrodzeń  oraz  wiele  innych 

nieprzewidywalnych czynników.

W głosowaniu:

3- głosy - „za”

0 - głosów -”przeciw”,

1 – głos -”wstrzymujący się”

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Masłów 

na 2023 rok (Uchwała nr 7/2022).

Ad. 7. Sprawy inne.

Sekretarz  Zbigniew  Zagdański  omówił  zasady  sprzedaży  węgla  dla  mieszkańców  na 

preferencyjnych warunkach.

Radna  Bernarda  Komorowska  zgłosiła  problem  przejścia  dla  pieszych  przez  drogę  powiatową

w Domaszowicach,  Sekretarz  zobowiązał  się  do  zgłoszenia  interpelacji  w  tej  sprawie  na  sesji 

Powiatu Kieleckiego.

Ad. 8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  Publicznego  Mateusz  Fąfara 

podziękował za udział w posiedzeniu i o godz. 15:56 zamknął obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant: Anna Kwapisz

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 

i  Porządku Publicznego

                                                    Mateusz Fąfara


